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Slovo na úvod...  

Milí naši (Š)koláčikovia!  

Tak predsa! Dočkali sme sa! Sú tu vytúžené prázdniny 

a s nimi dva mesiace leňošenia, slnenia, kúpania a výletov. 

Ale skôr, ako sa rozpŕchneme do sveta, vám ešte 

prinášame posledné číslo nášho časopisu, v ktorom si 

pripomenieme, aké akcie sme zažili v mesiacoch máj 

a jún, prečítate si, ako reprezentoval Slovensko 

v Kanade náš spolužiak Timko, kto sú naši najlepší bežci 

a tiež je toto číslo špeciálne venované deviatakom, ktorí 

sa už s nami lúčia, aby sme si ich aj takýmto spôsobom 

pripomenuli a uchovali v spomienkach a tiež im vyslovili 

vďaku, pretože aj oni sa podieľali na tvorbe tohto 

časopisu.   

A tak teda: sadnite si, vychutnajte si koláčik 

a prečítajte si náš (Š)koláčik  

                                                            (redakcia)  
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Udialo sa...  

Deň matiek   

Druhá májová nedeľa patrí tradične mamkám, starým 

mamkám a babkám. Tento rok, keď sa už uvoľnili 

opatrenia, sme mohli tento krásny deň osláviť spolu 

s nimi a venovať im krásnu a obrovskú kyticu zloženú 

zo spevov, tancov, básní a hrou na hudobných 

nástrojoch.  
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Testovanie 5 a kino Max 

Vďaka testovaniu piatakov sme sa aj my deviataci po niekoľkých rokoch konečne vybrali na nejaký 

výlet. Okrem piatakov, ktorí preukazovali svoje vedomosti z matematiky a slovenského jazyka, sme sa 

celá škola vybrali do Nitry do kina a pozreli sme si Ježka Sonica 2. Pred predstavením sme si kúpili 

občerstvenie a film sme si všetci užili. Potom sme mali 30-minútový rozchod. Prehliadli sme si nákupné 

centrum a niektorí si niečo so sebou odniesli domov.   

         (Lenka) 

Medzinárodný deň detí  

Tak na tento deň sa každý rok veľmi tešíme, pretože sa 

neučíme. Tentokrát si pre nás učitelia pripravili súťaž 

o spoznávaní našej obce. Súťaž sa mala konať v okolí školy, 

v prírode, kde by sme my deviataci a ôsmaci mali na starosti 

rôzne stanovištia. Bohužiaľ, deň predtým veľmi pršalo, pán 

školník bol zistiť situáciu na roliach a prišiel s takým zablateným 

autom, že sme sa čudovali, že tam niekde nezapadol. Plán A sa 

zrušil a musel nastúpiť plán B. Stanovištia sme si rozmiestnili pri 

škole a na ihrisku pri škole. Nebolo to síce také zaujímavé, ako 

by to bolo v prírode, ale zabavili sme sa, zasúťažili sme si 

a hlavne každý v ten deň odchádzal s riadnou dávkou cukru 

v sebe. Prekvapenie nás čakalo na záver, keď prišiel pán Šafár 

a každému urobil cukrovú vatu. Veľmi pekne mu ďakujeme. Bola 

výborná.  
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Exkurzia do múzea holokaustu v Seredi  

Každý rok navštevujú deviataci Múzeum holokaustu v Seredi v rámci hodín dejepisu. Aj my sme sa teda 

vybrali pozrieť si toto miesto 

 plné bolesti a ľudskej zloby. V prvom bloku pracovného tábora nám pustili krátke video, v ktorom 

preživšia rozprávala svoj príbeh utrpenia. Neskôr sme prešli do ďalšej budovy. V tejto budove nám 

prezentovali priebeh 2.svetovej vojny z hľadiska Židov a politické dianie aj z dnešného života. Po 

prezentácii sme pokračovali v exkurzii po celom 

tábore so sprievodkyňou, ktorá nám všetko 

ukazovala a vysvetľovala.         (Marcel) 

 

       

    

 

Prednáška o Dunaji 

Občianske združenie Maximilána Hella nám prišlo 

odprezentovať prednášku o najväčšej európskej 

rieke Dunaj. Dozvedeli sme sa, že rieka Dunaj 

nevyviera v Čiernom lese, ale je sútokom riek Breg 

a Brigach, ktoré tam vyvierajú. Ďalej sme sa 

dozvedeli, cez ktoré štáty a hlavné mestá preteká 

a kde ústi. Prednáška bola doplnená fotografiami.  
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Prvé sväté prijímanie 

Naši spolužiaci tretiaci prvýkrát prijali Pána 

Ježiša do svojho srdiečka.  

 

 

 

 

 

Smolenice  

Naši spolužiaci z prvého stupňa absolvovali exkurziu v Smoleniciach a okolí. Boli si pozrieť zámok, 

jaskyňu Driny a nakoniec včelín, kde si mohli sami vyrobiť sviečku z včelieho vosku.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Naša obec očami detí  

Z príležitosti Noci múzeí bola MO Matice slovenskej vo Veľkých Lovciach vyhlásená výtvarná súťaž 

Naša obec očami detí, do ktorej sa mohli zapojiť 

všetky deti z našej školy. Výtvarné práce sme si mohli 

ísť pozrieť do kultúrneho domu, kde z daných prác 

bola vytvorená výstava a kde boli aj odmenení 

najšikovnejší výtvarníci . Zvlášť sa hodnotili práce 

detí z prvého a druhého stupňa.  
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Víťazi prvého stupňa: 1. miesto: Matej Udvardi (4.roč.) 

     2. miesto: Šimon Priesol (2.roč.)  

     3. miesto: Nela Urbanová (4.roč.) 

           Tamara Melichárková (3.roč.) 

            Melánia Habrmanová (3.roč.) 

 Cena poroty: Miriam Chudivániová a Samuel Husár (3.roč.) 

                           Tamara Pintešová a Emma Amrichová (1.roč.) 

 

Víťazi druhého stupňa: 1. miesto: Ester Haládiková (8.roč.)  

         Diana Pastvová (6.roč.) 

       2. miesto: Hana Udvardiová (8.roč.)  

       3. miesto: Oliver Bakalár (6.roč.) 

       Cena poroty: Adrián Vaniš (7.roč.) 

 

 

 

 

Návšteva predškolákov  

V júni boli pozrieť predškoláci našich spolužiakov 

prvákov. Už od septembra aj oni nastúpia do prvej 

triedy, tak boli „zistiť“, ako to na takých vyučovacích 

hodinách prebieha. No nezostalo to len pri pozeraní, 

ale aj oni dostali rôzne úlohy, ktoré museli vyriešiť. 

Pani učiteľka nám prezradila, že ich hravo zvládli a že 

sú veľmi šikovní. Vraj sa už veľmi tešia do školy a aj 

my na nich   
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Reprezentovali sme 

SUPER FLORBAL  

Prvýkrát boli reprezentovať našu školu vo florbale 

žiaci 3. a 4. ročníka, ktorí sa umiestnili na 3. mieste. 

Srdečne im blahoželáme a veríme, že o rok obsadia 

prvé miesto.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

HYPERICUM 

Naše spolužiačky z ôsmeho ročníka Sofia Tóthová, Hanka Udvardiová a Esterka Haládiková boli 

reprezentovať našu školu v environmentálnej súťaži Hypericum, ktorá sa konala v SEV Dropie 

v Zemianskej Olči. Umiestnili sa na peknom 5. mieste.  
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19. ročník Behu olympijského dňa mesta Nové Zámky 2022 

Ešte pred koncom školského roka stihli našu školu v behu reprezentovať spolužiaci z 2., 4., 5., 6.,7. a 9. 

ročníka a veľmi sa tešíme, že boli aj úspešní.  

2. miesto: Nikolas Kapláň 6. roč. (beh na 600m) 

3. miesto: Timotej Melichárek 6. roč (beh na 600m) 

3. miesto: Slawomir Dabrowski 5. roč. (beh na 300m) 

3. miesto: Tomáš Kliský 2. roč. (beh na 150m)  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

3 

 

10 

Zisťovali sme  

V minulom čísle nášho časopisu sme vyzvedali od našich deviatakov, ako sa cítili v ich veľký deň D, a to 

v deň testovania. Tentokrát sme od nich zisťovali, ako sa cítili v ich ďalší deň D – v deň prijímacích 

skúšok na stredné školy. Prijímačky nerobili tí, ktorí dosiahli úspešnosť viac ako 80% z oboch 

predmetov alebo nad 90%, ktoré vyžadujú gymnáziá.  

Deň pred prijímačkami som bola celkom dosť vystresovaná a bála som sa, že ich nenapíšem. Keď 

sme vošli do triedy, tak skoro všetci vyzerali milo a sympaticky. Nakoniec tie prijímačky boli úplne 

strašné. Stále neviem, ako som ich vôbec spravila. Deti, učte sa, aby ste napísali T9 nad 80% 

a nemuseli robiť prijímačky.  

          (Lenka) 

 

Prijímačky som prežívala úplne v pohode, trošku som bola dezorientovaná v novej škole a trošku som bola v strese. 

Podaktorí, s ktorými som písala, vyzerali, ako keby ich prešiel kamión, ale nevadí.  

         (Karin) 

Na prvý termín som išla na Obchodnú akadémiu  v Šuranoch. Týždeň pred prijímačkami som 

sa drtila jak nikdy. Nastal deň D. Bola som trochu v strese, ale prijímačky boli ľahké. Na 

druhý tremín, na stavebnú v Hurbanove, som sa skoro neučila. Bola som chorá, tak mi bolo 

jedno, či sa na ňu vôbec dostanem. Prišlo mi, že som ich napísala úplne hrozne. Keď som 

prišla domov, išla som spať. Asi o hodinu mi do izby vtrhla mama s tým, že ma prijali na 

obchodnú a o pol hodinu volali zo stavebnej, že ma prijali aj na stavebnú.  

         (Veronika) 

Prišiel som, napísal som, odišiel som.  

                                           (Denis) 

   Moje pocity z prijímačiek boli zmiešané, nevedela som, čo ma čaká. no napriek tomu som 

nepociťovala veľkú nervozitu. Prvú sme písali slovenčinu a dokončila som ju skôr, tak som 

musela čakať. Mala som celkom dobrý pocit z toho, ako som to napísala. Nasledovala 

matematika, ktorú som taktiež napísala skôr takmer o 20 minút, lenže som už mohla odísť 

keďže som to mala za sebou.            (Radka) 

Prvé som robila prijímačky z poľnohospodárskej školy. Predtým, ako som tam prišla, som mala strach, 

ako to dopadne, ale strach ma postupne prešiel. Ako druhé som robila prijímačky na zdravotnej škole, 

ktoré som skoro nestihla. Pri tých som mala už väčší strach, pretože som si myslela, že sú veľmi ťažké 

a dostanú sa tam iba tí najlepší. Ale tak to nie je, boli ľahké . A preto chcem len povedať, pre tých, ktorí 

budú chcieť ísť na zdravotnú školu, že sa nemusia báť, prijímačky sú ľahké a pokiaľ sa na ňu nehlási 

veľa detí, dostane sa tam každý. 

      (Jasmínka) 
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                    Športové okienko 

 

V treťom čísle nášho časopisu sme robili rozhovor 

s naším spolužiakom Timkom Melichárkom, ktorý je 

úspešným hokejistom a zúčastňuje sa 

medzinárodných turnajov po celom svete. V máji 

bol vybratý do najväčšieho mládežníckeho turnaja 

na svete, ktorý sa odohráva v Kanade v meste 

Quebec a jeho názov je Pee – Wee Hockey. 

Tentokrát sme sa Timka spýtali, ako tento turnaj 

prebieha, s ktorými krajinami hrali, koľko zápasov 

vyhrali a ako sa mu v Kanade páčilo, čo robieval vo 

voľnom čase. 

 

Najskôr vám predstavím, čo je vlastne Pee – Wee Hockey. Sú to pomyselné majstrovstvá sveta v hokeji 

trinásťročných chlapcov. Turnaj hostí kanadské mesto Quebec a tento rok sa turnaj hral po 62-krát. 

Je to najväčší a najtradičnejší turnaj na svete. Na turnaji hrali ako trinásťroční chlapci také 

osobnosti hokeja ako Wayne Gretzky, zo slovenských hráčov Marián Hossa, Marián Gáborík, či v roku 

2010 Erik Černák. Turnaj sa hrá vo viacerých výkonnostných kategóriách a ja som odohral turnaj za 

tím Slovenska, ktorý bojoval v najvyššej kategórii AAA. Turnaja sa zúčastnilo cez 120 tímov z celého 

hokejového sveta a na turnaji sme obsadili 21. miesto a odohrali sme zápasy proti popredným tímom 

sveta. Bolo zážitkom hrať hokej v hale s kapacitou cez 20 000 miest proti tímom ako Los Angeles Kings 

Jr., či Philadelphia Flyers Jr. a iným kvalitným  tímom severoamerického rankingu. Počas 10 dní            

v Kanade sme mali iba jeden voľný deň a ten sme využili na to, aby sme videli historickú časť mesta 

Quebec, vodopády, zoo, či prijali pozvanie na záhradnú párty Slovákov žijúcich v Kanade, ktorí nám 

fandili počas všetkých zápasov. V meste Quebec majú Slováci skvelé meno vďaka bratom Šťastným, 

ktorí pôsobili v tíme Quebec Nordiques a v hale je pod strechou i dres jedného z nich. Peter Šťastný 

je jedna z najväčších osobností mesta Quebec. V Kanade sa mi veľmi páčilo a dúfam, že si tu hokej 

ešte zahrám. 
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Naši deviataci 

 

 

 

      Som krásne dievča menom Jasmína Adamkovičová. Rada 

pracujem so zvieratami a vo voľnom čase rada kreslím a čítam 

knihy.  

Moje obľúbené predmety sú biológia a chémia.  

Od septembra budem navštevovať Strednú poľnohospodársku 

školu v Leviciach.  

 

 

 

Volám sa Marcel Borik. Mojimi záľubami sú pobyt vonku, čítanie 

a hranie hier. Mojimi obľúbenými predmetmi sú matematika 

a telesná výchova. 

Od septembra budem žiakom Gymnázia v Nových Zámkoch.  

 

 

 

 

 

Som krásne dievča menom Veronika Holečková. Rada hrávam hry 

na PC, jazdím na skejte a kreslím. Môj obľúbený predmet v škole 

bola prestávka. 

Od septembra budem navštevovať Strednú priemyselnú školu 

stavebnú v Hurbanove. 
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Som krásne dievča menom Lenka Karvaiová. Celkom rada kreslím, 

fotím fotky a niekedy aj čítam knihy. Môj obľúbený predmet 

v škole je informatika. Od septembra budem navštevovať  

Obchodnú akadémiu v Šuranoch zameranú na bilingválne štúdium. 

 

 

 

 

 

 

Volám sa Marek Krasňan. Mám záľubu v lukostreľbe, rád čítam 

knihy s fantasy tematikou a hrám videohry. Zo školských 

predmetov som mal najradšej matematiku, fyziku 

a informatiku.  

V septembri začnem chodiť na Strednú elektrotechnickú školu 

v Nových Zámkoch so zameraním na informačné a sieťové 

technológie.  

 

 

 

 

 

Som krásne dievča Radka Némethová, tak trochu bláznivá, no 

považujem sa aj za zodpovednú. Rada chodím von s kamarátmi 

a hrávam na akordeóne. Môj obľúbený predmet v škole bola 

výtvarná, pretože tam nás pani učiteľka neskúšala. 

Od septembra budem navštevovať Obchodnú akadémiu 

v Šuranoch. 
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Som krásne dievča menom Karin Racková, ktoré obľubuje 

červenú a modrú farbu, hrá futbal a teší sa na strednú školu. 

Obľúbený predmet mám telesnú výchovu a trochu aj 

matematiku. 

Od septembra budem navštevovať Strednú priemyselnú školu 

stavebnú v Nitre. 

 

 

 

 

 

 

Volám sa Denis Vallo. Rád hrám na bicích nástrojoch a patrím 

medzi najlepších na Slovensku. Moje obľúbené predmety sú 

telesná výchova, prestávka, informatika, výtvarná výchova 

a cesta domov.  

Od septembra budem navštevovať Konzervatórium v Nitre. 

 

 

 

 

Milí naši deviataci, chcela by som sa Vám poďakovať, ako šéfredaktorka tohto časopisu, za všetky 

príspevky, ktorými ste obohatili nášho (Š)koláčika. Budú nám chýbať Lenkine a Veronikine správy 

(písané mládežníckym slangom, ktorým som sama niekedy nerozumela a museli mi ich vysvetľovať), 

Radkine tajničky (ktoré občas vymýšľala celá trieda),  Karinkine športové okienko, v ktorom nám ako 

zanietená futbalistka prinášala aktuálne športové dianie a zásobila nás i fotkami (tie zo šatne neprešli 

cenzúrou), Jasmínkine krásne kresby, ktoré nám v počítači graficky upravovala Veronika a tiež 

chcem poďakovať Marekovi, vďaka ktorému (a tiež i jeho ockovi) každé číslo bolo upravené, stránky 

očíslované a pripravené do tlače aj na stránku školy. Verím, že na stredných školách, ktoré ste si 

vybrali, sa budete cítiť prijatí, spokojní, šťastní, že si poviete, že ste si dobre vybrali. A keď Vám 

bude smutno za predošlými spolužiakmi a dúfam, že trochu aj za nami učiteľmi, tak nás prídete pozrieť 

a pochváliť sa, ako sa Vám na novej škole darí. Ešte raz Vám ďakujem za spoluprácu a prajem spokojný, 

úspešný život.  

 



 

 

Oddychujeme... 

 

Milí naši (Š)koláčikovia!  

Už je to posledný raz, čo vám Jasmínka nakreslila obrázok, za ktorý síce teraz nezískate odmenu, ale 

si ho môžete vyfarbiť počas horúcich dní, keď sa vám už nebude chcieť kúpať a hrať, ale budete 

niekde vnútri či v chládku oddychovať.  
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„Nasadili sme vysokú latku, snažte sa ju prekonať. Či sa 

vám to podarí, zistíte sami.“ 

(deviataci) 

 

 

 

Školáčik zostavili žiaci navštevujúci krúžok so zameraním na tvorbu 

školského časopisu pod vedením p. uč. Fačkovcovej. O grafickú úpravu 

sa postaral Marek Krasňan. 


